

重要通告
炮台山分行暫停服務
預定於 2020 年 12 月 16 日重啓業務

大新銀行謹此通知，炮台山分行一名員工於今日不幸確診感染新型冠狀病毒，本分行已即時關閉以進行全面及徹底的清潔和消毒，並預定於 2020 年 12 月 16 日重啓業務。本行非常重視客戶及員工的安全和福祉。本行正徹查並將儘快通知於最近曾與該員工有緊密接觸的客戶。

客戶如需使用銀行服務，請移玉步至就近的北角分行，或透過其他渠道包括電話理財服務、網上及流動理財服務處理銀行事務。如有查詢，請致電我們的客戶服務熱線 2828 8168。

北角分行
地址：英皇道 433-437 號珠璣大廈(近新光戲院)
電話：2561 8241

不便之處，祈為見諒。

大新銀行有限公司謹啟
2020 年 12 月 4 日

4 December 2020

Important Notice
Temporary Closure of Fortress Hill Branch
Branch to Resume Operation on 16 December 2020

Dah Sing Bank regrets to inform of an isolated incident of confirmed Covid-19 infection with one branch staff member at our Fortress Hill Branch. The branch has been closed immediately for thorough cleaning and disinfection, and is scheduled to reopen on 16 December 2020. Customer and staff safety and well-being are always our top priority. The Bank is investigating and will inform as soon as possible customers who may have been in recent close contact with the concerned staff.

Customers are advised to visit our North Point Branch for banking services or use other channels including our Phone Banking, e-Banking or Mobile Banking. For further enquiries, please contact our customer service hotline 2828 8168 for assistance.

North Point Branch

Address: Chu Kee Building, 433-437 King's Road (Near Sunbeam Theatre)
Telephone: 2561 8241

We apologise for any inconveniences caused.

Dah Sing Bank, Limited

I 大新銀行有限公司 Dah Sing Bank, Limited I

04122020-15122020